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Sakliste for årsmøte 2011 

 

 
 

 

Ein vil foreslå  denne sakliste: 

 

1.      Opning 

 

2.      Val av ordstyrar, referent og to personar til å underskrive protokollen. 

 

3.      Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

4.      Godkjenning av årsmeldingar 

4.1     Årsmelding frå hovedstyret 

4.2     Årsmelding frå Jegergruppa 

4.3     Årsmelding frå Ungdomsgruppa 

 

5. Fastsette  medlemskontingent.  Se vedlagt saksdokument 

 

5.1 Satsar for storviltprøve.        Se vedlagte saksdokumenter 

 

5.2 Avgift for trening/ bruk av elektroniske skiver. Se vedlagte saksdokumenter 

 

5.3 Oppsett for trening og bruk av skytebanen 2012   Se vedlagte saksdokumenter  

 

5.4 Terminliste for 2012   Se vedlagte saksdokumenter 

 

 

6. Innkomne saker frå styret/ medlemmar. 

 

6.1 Vegrett/ bruksrett av veg til skytebaneområdet. Se vedlagte saksdokumenter 

 

6.2 Låneopptak finansiering av 15 meter el.skiver.  Se vedlagte saksdokumenter 

 

6.3 Leieavtaler skytebaneområde. Se vedlagte saksdokumenter 

 

 

 

7.      Godkjenning av rekneskap og budsjett 

 

8.      Val   

 

9.      Valg av utsending til ombudsmøtet 

 

10.      Avslutning 
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Vedlegg, styrets anbefaling til årsmøtet 2011 

 
5.0    Fastsette  medlemskontingent.  Styrets forslag for 2012    

         18 år og eldre   kr. 300.- 

17 r og yngre  kr. 150.- 

 

5.1    Satsar for storviltprøve.        Styrets foreslår, same som for 2012 

           Oppskyting   medlemar    kr.   50.- for to forsøk 

             ikkje medlemar    kr. 150.- for to forsøk 

                                 50.- pr. forsøk utover dette. 

    Avgiftene gjelder for hvert enkelt våpen det oppskyting på. 

    Treningsavgift for ikkje medlemar, kr 75.- pr. kveld 

 

5.2    Avgift for trening/ bruk av elektroniske skiver. 

Det bør vurderes å innføre avgift på bruk av el.skivene, både innandørs og utandørs. 

Dette begrunnes med at de økende kostnadene ved bruk og vedlikehold av 

skivemateriell og bruk av strøm må dekkes inn på annen måte en over 

medlemskontigenten. 

Dette vil medføre innføring av ”adgangskort” til monitorene som brukere av skivene 

kjøper. Antall skudd leses inn på disse kortene i forhold til mengde skudd medlemmet 

kjøper. Antall skudd blir trukket frå på kortet når dette brukes i monitor. 

Det settes ett depositum på kjøp av kortene som tilbakebetales når disse leveres inn til 

laget etter bruk. 

Forslag på avgift er på  kr.1,00- pr.skudd for senior 

               kr.0,50,- pr. skudd for ungdomsklassene 

Ved utleie av andre en medlemmer settes avgiften til kr. 2,- pr.skudd. 

Avgiftene  gjelder  for bruk av skiver både  innendørs og utendørs. 

Avgift på bruk av el.skiver til jegerskyting belastes over avgifter for 

oppskyting/trening. 

 

5.3    Oppsett for trening og bruk av skytebanen 2012 

Styret foreslår som for 2012.  

 

5.4 Terminliste for 2012 

Styrets forslag, årsmøte gir styret fullmakt til å sette opp terminliste for 2012 

 

6    Innkomne saker frå styret/ medlemmar. 

 

6.1    Vegrett/ bruksrett av veg til skytebaneområdet. 

Nerem Grunneigarlag har sendt brev om forslag til ordning på bruksrett til vegen opp til 

skytebana. Det ble foreslått en årlig avgift på kr. 2.000,- pr.år. 

 

I de tinglyste leiekontraktene med grunneierne er det nevnt vegrett til og over de 

bruksnummerne dette gjelder. Det har blitt muntlig diskutert ordning av bruk av vegene 

tidligere, der det kom fram ett forslag på at skytterlaget skulle betale inn en engangsum, 

kr. 8.000,- for disse vegrettane til veglaget på Nerem. Dette har ikkje blitt fulgt opp 

videre av veglaget.  

Styret forslår at dette spørsmålet vidare må diskuteres med Nerem grunneierlag/veglag. 

Under kommande forhandling av nye leiekontrakter for leie av grunn til 

skytebaneområdet, må dette spørsmålet takast opp om slike vegrettar skal inngå i de nye 

tinglyste leiekontrakter eller om dette skal avtalast direkte med Nerem grunneierlag/ 

veglag. 
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6.2 Låneopptak finansiering av 15 meter el.skiver. 

Styret foreslår at det tas opp lån for finansiering av 15 meter el.skiver investert  hausten 

2011.  Maksimalt lånebeløp settes til kr. 75.000,-. Det settes en nedbetalingstid på 10 år. 

Formann og kasserar for fulmakt til å underskrive nødvendige lånedokumenter.. 

 

6.3 Leieavtaler skytebaneområde. 

Styret har sendt brev om søknad på videreføring av dagens tinglyste leieavtaler av grunn 

til skytebaneområdet til de tre innvolverte grunneierne. Det er bedt om en utvidet leietid 

fram til 2014. Begrunnelse er at skytterlaget trenger en del tid framover for å arbeide 

fram planer, godkjenningar, løyver av nødvendige  tiltak for sikkerhet, støydemping og 

utbyggingar av skytebana.  Det kreves i dag en 40 års leieavtale for mulighet for søknad 

på tippemiddlar, støtte frå DFS, dette gjelder frå dato søknader sendes inn. 
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Årsmelding for Tresfjord Skyttarlag 

2011 
 

 

Hovudstyret har vore samansett slik: 

 

Formann Hans J. Frostad  

Nestformann/skrivar Lasse Bruaset  

Kasserer Erlend Overaa  

Styremedlem Sindre Lindset  

Styremedlem Tor Inge Daugstad   

1.varamenn Lars Gunnar Lund 

2.Varamann Merete Kjersheim 

 

Formann Ungdomsutvalg Kato Sætre 

Medlem Kirsti Øvstedal 

Medlem Svein Kjersheim 

 

Formann Jegergruppe Geir Hoel  

Medlem Harald Øvstedal 

Medlem Jan Inge Daugstad 

Medlem Anna Hoel 

Medlem Kirsti Øvstedal 

Medlem Trond Lindset  

Medlem Arnfinn Lange 

Medlem Sindre Lindset 

Medlem Sigbjørn Solholm  

Reserve Lasse Bruaset 

 

 

Ammo-forvalter Hans Jakop Frostad 

 

Revisor: Jorunn Frostad 

 Alf Henrik Håker 

 

Formann valgkomite Halvor Nerem 

Medlem Tor Elling Kjersem 

Medlem Jan Inge Daugstad 

 

Det har i løpet av året vært avholdt 4 styremøte, der i alt 23 saker er blitt behandla. I tillegg 

har det blitt avholdt gruppemøter ol. 
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Årsmelding fra hovudstyret 2011 
 

Aktiviteten i skyttarlaget har i år vært noe minkande, noen  av de ”faste” skyttarane har deltatt  

på forskjellige stemner i løpet av året og har høstet fine premier og plasseringar på disse. 

Landskytterstevnet ble arrangert i år i Bodø, det var to deltakarar på dette stemnet frå oss og 

resultata ble vel ikkje helt som forventa. Både landskytterstevnet og andre stemner ble sterkt 

preget av det som skjedde 22 juli. Fleire stemner ble avlyst og det var også en periode reist 

spørsmål om Landskytterstevnet skulle avlysast. 

Se resultater og plasseringar kan finnest på vår nettside. 

Skulle gjerne ønskes at enda fleire medlemmar benyttet seg av skytebana og at vi klarer å få 

med fleire skyttere på konkuranser. Størstedelen av medlemmar er jegere som skyter sine 30 

treningskudd og oppskyting. Skyttarar frå ungdomsgruppa har falt noe frå i løpet av året. 

 

Antall medlemmar i laget i 2011: 

Klasse Navn Antall 

 

1 1. klasse 122 

2 2. klasse 6 

3 3. klasse 3 

4 4. klasse 2 

ASP Aspirant 10 

FRI Fri klasse 1 

J Junior 6 

R Rekrutt 1 

V55 Veteran 55-64 2 

V65 Veteran 65-72 1 

V73 Veteran 73- 1 

SUM  155 

 

Klasse 1 er hovudsaklig jegerskyttarar. Skulle ønske at fleire av disse skyttarane ville bruke 

skytebana til fleire aktivitetar og trening. 

Når det gjelder arbeid i ungdomsgruppa og rekruttering er det gjort her gjort en bra jobb i året 

som er gått. Leiaren i Ungdomsgruppa står på og gjør en kjempejobb for dette. 

 Deltaking på treningar innadørs har vært bra, men for mange faller frå når utesesongen 

startar, årsakene kan være mange, men ein vil håpe at aktiviteten i ungdomsgruppa kan aukast 

framover i det nye året. Grunnlaget for at dette kan bedres er nå lagt til rette med anskaffingar 

av sauer 22 våpen og innadørs 15 meter el. skiver. 

Noen av våre ungdomsskyttarar har deltatt på opne stemner dette året og gjort bra der.  Dette 

må det arbeidast vidare med i det kommande året i ungdomsgruppa å prøve å få med enda 

fleire skyttarar på stemner.  

Det har blitt arrangert skyteskole og andre kurs i regi av ungdomsgruppa og disse tiltaka har 

medført at vi kunne få midlar i frå Frifond som skal benyttes  til tiltak i ungdomsgruppa.  
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Jegergruppa har drevet med sin aktivitet og denne har vært bra, se egen årsmelding. 

Gruppa har arbeidet godt og har fått arrangert  jegertrening og oppskyting på en god måte. 

 

Skytebaneområdet er det ikkje utført noe store endringar, kun nødvendig vedlikehold på 

skiver og nødvendig rydding.  

Skytterlaget står over for en stor investering i arbeid og midlar framover i arbeid med 

oppgraderingar av skivevoller, kulefang, rydding, arbeid med støydemping, eventuelle 

utbyggingar, bedre parkeringsforhold ol.  

Det har vært noe reparasjon av de elektroniske skivene, spesielt på 100 meter, de har stor 

slitasje på grunn av stor aktivitet av jegere og ungdommer. Noen skadde kabler har det blitt, 

men ikkje noen store problem.  

Det har blitt investert i 4 elektroniske 15 meterskiver. Noe av denne kostnaden må finansierast 

over låneopptak, men en del bedrifter i kommunen og andre bidragsytarar har gitt oss en 

økonomisk ståtte til dette.  

Vil sende en stor tak til følgjande bedrifter: 

 

 

 

 

 

Lund & Sylte Renovasjon AS Kyrkjesylte, 6391 Tresfjord tlf. 994 31 441 

ANS Møre Og Romsdal Kornsilo 

Brastad Skipsservice AS tlf. 71 18 12 00 

Alsco AS  

 

Den  økonomiske situasjonen må bedres. Sal av jaktammunisjon, kiosk, medlemskontigenter 

osv. gir oss stort sett de inntektene vi får inn. Noen midlar frå Frifond hjelper oss å få til tiltak 

for ungdommane, men vi har ikkje noe stort spillerom til å få utført diverse tiltak elles.  

http://www.gulesider.no/firma/alsco-as:p10001915863


14. november 2011 

Laget ble tildelt gavemiddlar frå Gjensidig Møre og Romsdal kr.15.000,- som kommer godt 

med. Vi fikk kulturmidlar frå kommunen. Det er også søkt midlar frå andre bidragsytarar, 

Sparebank Møre, Tafjord Kraft og fleire.  

 

Tresfjord Skyttarlag vil få takke grunneiarar / tillitsvalde og medlemmer for året som har gått. 

for 

Tresfjord Skyttarlag 

 

Hans J. Frostad 

Formann 


